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Opgesteld door: secretaris Juan Aarts  

 
Aanwezig                                                                                     Afwezig 

Joke Wisseborn                     (voorzitter)                     
Juan Aarts                              (secretaris & VT Jeugd) 
Mieke Jans                             (Lid subgroep WMO) 
Kelly Piechnick                     (Lid subgroep Jeugd) 
Asli Koyunfu                         (Lid subgroep Participatie) 
Wendela v/d Meiden         (Lid subgroep Participatie) 
Heniette van Beek              (Lid subgroep Participatie)  
     
Gasten:  
Erna Derksen                      (contactpersoon gemeente) 
Mathijs ter Broeke             ( Wethouder WMO 
gemeente Zutphen) 

Noortje Schuddebeurs       (VT WMO) 
Marjon Smulders                (penningmeester & VT 
Participatie) 
Hatice Çöplü                         (Lid subgroep Jeugd) 
Antoon Rotman                    (lid subgroep WMO) 

 
 1: Opening Kick-off  
De voorzitter Joke Wisseborn opent de Kick-Off en heet iedereen welkom. Heeft een aantal 
huishoudelijke mededingen, Noortje Schuddebeurs, Marjon Smulders, Hatice Coplu en Antoon 
Rotman hebben zich afgemeld voor de Kick-Off wegens omstandigheden. Stijn Nijland heeft besloten 
om te stoppen bij de BASD.  
 
De voorzitter Joke Wisseborn wil een versje voorlezen die toepasselijk is voor de BASD: 
 
Wie alleen loopt raakt de weg kwijt, Alleen uit de gemeenschap komt de wijsheid. Een hand kan geen 
touw om een bundel knopen. Wie alleen loopt, raakt de weg kwijt. Wie dan valt, heeft niemand 
om haar te helpen. Wie alleen loopt, gaat gebukt onder haar last. Niemand deelt haar vreugde, 
niemand haar verdriet. Wie alleen loopt, raakt de weg kwijt, ze heeft maar twee voeten, ze heeft 
maar twee armen, ze heeft maar twee ogen. Maar in de gemeenschap heeft ieder duizend handen, 
heeft ieder duizend voeten, loopt niemand ooit alleen. 
 
2: De leden stel zich voor aan elkaar 
Voorzitter Joke Wisseborn vertelt dat Noortje Schuddebeurs een voorstel heeft hoe wij ons aan 
elkaar gaan voorstellen. Wegens privéomstandigheden van Noortje zal Joke het voorstel van Noortje 
vertellen. Het is wel leuk om elkaar voor te stellen en te vertellen welke hobby’s elk lid heeft. Alle 
leden hebben zich voorgesteld aan elkaar en verteld welke hobby’s ze hebben.  
 
3: Wethouder Mathijs ten Broeke/ foto moment 
Wethouder Mathijs ter Broeke stelt zich voor aan de leden van de BASD, hij geeft aan dat hij 
wethouder is voor WMO dat de inwoners van gemeente Zutphen de juiste ondersteuning/ 
hulpmiddelen krijgen geboden in de gemeente Zutphen. Hij is blij om te zien dat de BASD is versterkt 
met nieuwe leden die willen gaan adviseren aan het college van burgemeester en wethouders over 
het sociaal domein. Ook benadrukt hij het belang van een goed functionerende adviesraad en ziet uit 
naar de samenwerking. Hij wenst de BASD leden veel succes om te adviseren over belangrijke 
beleidsnota’s in het sociaal domein.  



 
4: Kerngroep-subgroep verhoudingen 
Secretaris Juan Aarts geeft uitleg over de verhoudingen tussen de kerngroep-subgroepen uit. Hij 
gebruikt hierbij het structuuroverzicht die is gemaakt en te vinden is op de site van de BASD. Wij 
hebben de BASD ingericht in een kerngroep en in 3 verschillende subgroepen. De kerngroep bestaat 
uit voorzitter, secretaris en vertegenwoordiger Jeugd, penningmeester en Vertegenwoordiger 
Participatie en uit vertegenwoordiger WMO. Die vergaderen 1 keer in de maand met elkaar en 
bespreken daar alle zaken rondom adviseringen en bijhorende zaken.  
 
De 3 subgroepen die de BASD kent zijn Jeugd, WMO en Participatie. Elke subgroep bestaat weer uit 
een vertegenwoordiger, ervaringsdeskundige, professional en vreemde vogel. Wij kiezen ervoor om 
met drie leden per subgroep te starten. De subgroepen zullen een advies gaan maken op het 
beleidsonderwerp die bij de subgroep hoort. De adviezen worden voor ze naar de gemeente worden 
verzonden besproken in de kerngroep voor akkoord. De vertegenwoordiger van de subgroep zal met 
afstemming van de betrokken leden die in de subgroep vergaderingen gaan plannen. Leden vragen of 
de subgroepen maandelijks gaan vergaderen, dit zal kunnen de vertegenwoordiger zal deze dan gaan 
organiseren, de secretaris zal een e-mail rond laten gaan met een voorstel op welke dag dit zal 
kunnen. e vertegenwoordiger zal uiteindelijk bepalen hoe vaak de subgroepen bij elkaar gaan komen. 
 
5: Werkproces adviesaanvragen 
Voorzitter Joke Wisseborn vraagt alle leden of ze de werkproces adviesaanvragen hebben ontvangen 
vandaag van de secretaris Juan Aarts en tijd hebben gehad om hem te lezen. Iedereen heeft het 
ontvangen maar niet iedereen had tijd om hem voor de kick-off nog te lezen.  
 
Gevraagd advies: 
Voorzitter Joke Wisseborn geeft uitleg hoe wij het werkproces van adviesaanvragen hebben bedacht. 
Alle gevraagde adviesaanvragen van de gemeente komen binnen op e-mail info@basd-zutphen.nl bij 
Juan Aarts, die stuurt de adviesaanvraag door naar de betreffende vertegenwoordiger van de 
subgroep die over het onderwerp het advies gaan geven.  De termijn tussen het adviesaanvraag en 
advies zitten 4 weken. De vertegenwoordiger zal met de leden van de subgroep de taken gaan 
bespreken en maken een conceptadvies. Dat conceptadvies wordt gestuurd naar de secretaris die 
verstuurt het conceptadvies naar alle leden van de BASD met het verzoek het conceptadvies te lezen 
en hun opmerkingen of wijzigen binnen 4 werkdagen te e-mail naar de secretaris. Alle opmerkingen 
worden bij elkaar gebundeld, wordt besproken in de kerngroep of wij akkoord gaan met het advies 
en wat wij gaan doen met de opmerkingen van de leden. Als de leden van de subgroep er onderling 
niet uitkomen zal de kerngroep een besluit gaan nemen, als de kerngroep er niet gezamenlijk 
uitkomt zal de voorzitter Joke Wisseborn het laatste woord hebben, en een besluit nemen over het 
te geven advies. Deze laatste regel is bepaald in de verordening van de gemeente.  
 
Ongevraagd advies 
Wij als BASD mogen ongevraagd advies geven aan het college van B&W, dus dan komt er een 
adviesaanvraag uit een lid van de BASD. Als een lid van een subgroep een ongevraagd advies willen 
gaan geven komt die binnen bij info@basd-zutphen.nl. Het ongevraagd adviesaanvraag wordt in de 
kerngroep besproken, en de subgroep maakt een concept advies die wordt gestuurd naar 
info@basd-zutphen.nl , secretaris Juan Aarts zal deze versturen naar alle leden van de BASD met het 
verzoek om binnen 4 dagen te reageren op het conceptadvies hun opmerkingen of wijzigen door te 
geven, aan secretaris Juan Aarts die zal ze weer bundelen en zal worden besproken in de kerngroep. 
Voorzitter Joke Wisseborn zal dan bij Erna Derksen onze contactpersoon van de gemeente melden 
dat er een ongevraagd advies aan gaat komen naar de gemeente. Verder is de beschrijving van 
gevraagd advies ook hier van toepassing. 
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6: Rondvraag: 
Voorzitter Joke Wisseborn vraagt aan de leden of ze nog vragen hebben voor de rondvraag. Een 
aantal leden hebben een aantal vragen voor de rondvraag. 
 
Mieke Jans: en Antoon Rotman zijn bezig geweest met een adviesschrijven over lokale 
gezondheidsbeleid. Ze geeft aan dat ze een aantal dingen op papier heeft gezet maar dat ze alle bei 
nog nooit een advies hebben geschreven.  
 
Voorzitter Joke Wisseborn geeft aan het gezien te hebben wat ze op papier hebben gezet. De 
verzamelde vragen zijn zeker relevant. Ze geeft aan dat Juan Aarts en Kelly Piechnick van jeugd ook 
nog gaan kijken naar het beleidsstuk lokale gezondheidsbeleid omdat het ook over jeugd gaat. Dat 
Juan en Kelly de vragen en punten meeneemt in het advies. Er is een voorbeeld formatblad hoe wij 
gaan adviseren de secretaris Juan Aarts zal deze versturen naar alle leden van de BASD. 
 
Secretaris Juan Aarts geeft aan dat wij in ons advies goed moeten beargumenteren en onderbouwen 
waarom wij als BASD dit adviseren aan het college van B&W. 
 
Wendela van der Meijden: Vraagt hoe het zit met cijfers vanuit de gemeente als wij ergens op 
moeten adviseren of de cijfers dan ook krijgen. 
 
Secretaris Juan Aarts, geeft aan dat wij geen cijfers krijgen aangeleverd vanuit de gemeente Zutphen 
hoe groot de doelgroep is. Wij gaan meestal onderzoeken en in gesprek met de inwoners en 
doelgroepen waar voor het betreffende beleidsstuk gaat. Wij kunnen altijd om cijfers vragen aan de 
gemeente als dat nodig is. 
 
Erna Derksen: geeft aan als er vragen zijn aan haar dat dit allemaal te laten lopen via de secretaris 
Juan Aarts richting haar. Dat het duidelijk is en niet dat ze van iedereen e-mails gaat ontvangen dat 
ze de weg kwijtraakt. 
 
 
7: Sluiting Kick-off 
Voorzitter Joke Wisseborn sluit de kick-off af en bedankt iedereen voor hun aanwezigheid. 
. 
  


